
BESZÁMOLÓ  

2022. évi Országos Tanács tagi munkáról  

Részvételeim  

Típus  Ennyin vettem részt  Ennyi volt 

Rendes ülések  4 6 

Online megbeszélések  13 14 

Ülés nélküli döntéshozások  10  10 

 

Vállalt feladataim  

·         Bekapcsolódás az Ingatlan és Összmagyar Kabinet munkájába és az Országos 
Tanács folyamatos tájékoztatása 

·         Egyeztetés a csapatalapítási folyamat támogatásáról- a kerületi alakuló csapatok, 
környezetük története felderítése, ismertetése 

·         Májusban történt egy Állami Számvevőszékes vizsgálat, ehhez pedig szükség 
volt több pénzügyi szabályzatra. Ezek első verzióját elfogadta az Országos Tanács, 
de inkább csak általános, mint sem tényleg használhatók. A felülvizsgálatuk 
folyamatban van, hogy tényleg alkalmazható legyen minden szinten. Azt 
szeretnénk, ha ezek a szabályzatok támogatnák és védenék a tagságot pénzügyi 
működés szempontjából 

 .       Miután az Országos Küldöttgyűlés elfogadta az éves jelentés leadására és a 
tagdíj megfizetés határidejére vonatkozó javaslatokat elkészítettük az ehhez 
tartozó Szervezeti és Működési Szabályzat módosítást is. Az első év révén voltak 
fennakadások, de a hozzánk eljutott visszajelzések alapján összeségében rendben 
ment. Ettől függetlenül 2023. elején fogunk tartani egy részletesebb 
felülvizsgálatot 

   Indítványok, ügyrend 

• Több az OT működésére vonatkozó javaslat (ASZ módosítás, belső ügyrendi kérdések)  

 .  Az Országos Tanács szeptemberben elfogadta az új ügyrendjét, így már ez alapján 
működik a testület. Az elfogadatott dokumentum az ECSET-be is felkerült. 

 



  
Kommunikációm a kerület és az kerületi OT tagokfelé  

Ősszel elkezdtük felmérni azon szünetelő csapatokat, amely valójában már hosszú évek 
óta egyáltalán nem működnek. Fontosnak a nyilvántartásunk rendbe tétele. Az ECSET-ben a 
szünetelő csapatok száma megközelíti a 100-t. Így megkértük a Kerületi Elnökségeket, hogy 
nézzék át a listát és küldjék el azon csapatokat, amelyeket meg lehet szüntetni. 

        Kimutatást készítettem a kerület nem szabályosan működő- létszám, felnőttek hiánya, 
parancsnok hiánya- csapatokról, mely segítségével több csapatnál is helyreállt a rend 

 Tájékoztatom az elnökséget a minket érintő indítványokról. ·         A tagdíj változtatás 
előterjesztésnél a csapatok véleményének kikérésére. Több előterjesztés készül. Olyat 
fogadjunk el, ami figyelembe veszi a szerényebb jövedelmű cserkészeket és csapatokat is. 

·         Az éves munkaterven belül a szabályzatok felülvizsgálata és a próbarendszer 
stratégiai kérdései 

         . A kerületi OKGY küldöttek, OT tagok és póttagok felkészítése még a feladatuk vállalása 
előtt, mert sokan nincsenek tisztában a kötelezettségeikkel a kerület tagsága felé. Ebben az 
elnökséget támogatom és segítségét kérem 

 

Amiben fejlődnöm kell  

Többet kellene foglalkoznom a szabályzatok frissítésével és összehangolásával. Több 
cserkésszel kellene egyeztetéseket folytatnom.  

További terveim  

Továbbra is szeretném képviselni a kerületet. Az cserkészet önkéntességét szem előtt  tartva 
újítsuk meg a gazdaság felügyeleti rendszert. 

Megjegyzéseim  
Nem tudtam részt venni a május 7.-i ülésen, mert ütközött az MCSSZF tavaszi ülésével és a 

rendkívüli június 18.-in csapattábor miatt. Minden esetben kértem helyettesítést az OT 

póttagoktól és tájékoztattam az OT és a kerület elnökségét is. 

A kerületi jobb képviselet összehangolására egy éve létrehoztam egy levelező csoportot, 

melyben minden OT tag, póttag és az elnökség is megkapta a tájékoztatásokat 

Továbbra is állok bárki rendelkezésére, ha kérdése, kérése vagy javaslata lenne. Keressetek  
nyugodtan e-mailen vagy telefonon. 

Budapest 2023.01.23                                Jó munkát! 

Szakács Gusztáv cst. (93) OT tag 


